

مجمع شركات المناعي يعلن عن تحوّل قوي في الربع الأخير مسجلاً أرباحاً سنوية عن إيرادات موحّدة بلغت ١٢,٤ مليار ريال قطري

قطر - ١٧ مارس ٢٠٢١ – أعلن مجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق.(ورمزه في بورصة قطر MCCS) اليوم عن نتائجه المالية السنوية للمدة المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٠.

وسجل مجمع شركات المناعي نموّاً في إيرادات الربع الأخير البالغة ٣,٩ مليار ريال قطري، بنسبة نمو بلغت ٢٦% مقارنةً بالربع الأخير من ٢٠١٩، مما جعل إيرادات السنة تبلغ ١٢,٤ مليار ريال قطري، بمعدل نمو سنوي قدره ٧%.

وقد نمت الأرباح قبل الفائدة والضريبة والاستهلاك والإطفاء للربع الأخير لتبلغ ٤٧٢ مليون ريال قطري مما أوصل الأرباح قبل الفائدة والضريبة والاستهلاك والإطفاء للسنة إلى ٩٨٤ مليون ريال قطري.

وبلغ صافي الربح للربع الأخير ٢١٤ مليون ريال قطري مما عكس الخسارة المتكبّدة عن التسعة أشهر الأولى بسبب الإغلاقات المتعلقة بجائحة كوفيد – ١٩ والتي حدّت من حركة التجارة خلال العام. وتساهم هذه النتيجة في تحقيق ربح سنوي قدره ١٤ مليون ريال قطري.

وفي تصريح له قال السيد/ كيث هيجلي، عضو مجلس الإدارة، "إن النتائج القوية في الربع الأخير، مضيفةً إلى التحسن المعلن عنه في الربع الثالث، حققت تحولاً مذهلاً بعد النصف الأول من ٢٠٢٠."





MANNAI CORPORATION REPORTS STRONG FOURTH QUARTER TURNAROUND TO DELIVER FULL YEAR PROFIT ON CONSOLIDATED REVENUE OF QR 12.4 BILLION

Qatar, 17 March, 2021 – Mannai Corporation QPSC (Qatar Exchange: MCCS), today announced its full year results for the period ended 31st December 2020.

Mannai Corporation reported a growth in fourth quarter revenues of QR 3.9 Billion, a growth of 26% percent compared to the fourth quarter of 2019, bringing year to date revenues to QR 12.4 Billion, a year over year growth of 7%.

EBITDA for the fourth quarter grew to QR 472 Million, bringing full year EBITDA to QR 984 Million.

Net Profit for the fourth quarter was QR 214 Million, reversing the net loss incurred in the first nine months due to the COVID-19 related closures which restricted trading during the year. This result contributes to a full year profit of QR 14 Million.

Mr. Keith Higley, Director, said, "the strong result in the fourth quarter, building on the improvement reported in the third quarter, rounds off a significant turnaround following the first half of 2020".

